
Bestyrelsesmøde UngFredericia – referat 

Dato: 22. april 2025 

Afbud: Chelsea Frederiksen 

 

0. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt 

 

1. Hold og aktiviteter 

Thomas gennemgik hold og aktiviteter for den seneste periode. 

Der er fortsat god opbakning til de fleste hold, og nye holdaktiviteter prøves løbende 

af. 

Turen til Hamborg har været en succes. 

DSA on location kører igen fra næste uge og der bliver etableret ekstra dansk for 

sent ankomne i samarbejde med 10´ende og evt. FGU. 

En opfordring til at prøve sproghold af igen (f.eks. koreansk, fransk, italiensk eller 

andet).  

Der har været prøvet forskellige tiltag i Skærbæk, men uden held. Opfordring til at 

gå gennem forældregruppen.  

 

2. Regnskab og budget 

Anders gennemgik regnskaber for 2024 og forventet budget for 2025 

 

3. Status på 7E-9E 

Rasmus gav en status på etableringen af 7E-9E 

Der er taget rigtig godt imod tilbuddet og vurderingen er, at vi starter op med 14 

elever til august 2025 og at der relativt hurtigt kan blive behov for at starte klasse 

nummer to op.   

 

4. Kvalificering af forslag til ture og højdepunkter med egenbetaling 

Bestyrelsen drøftede forslag til et opdateret årshjul for hold, aktiviteter og ture, hvor 

der arbejdes med deltagerbetaling. Forskellige modeller for med- og 

egenfinansiering blev drøftet. Ledelsen kommer med et konkret forslag til det 

kommende bestyrelsesmøde.  

 

5. Eventuelt 

John Pagaard orienterede om, at han og Kristian Drejer vil drøfte Business 

Fredericias repræsentation i UngFredericia´s bestyrelse, nu hvor Johns 

arbejdsopgaver har ændret sig.   

 


